
Er der fortsat et øget pres på banen? 

 
Nedenfor vises udviklingen i antal spillende medlemmer og det samlede antal tidsbestillinger i perioden 

frem til og med august for de seneste tre år. 

18 hulsbanen 

År Antal 
spillende 
medlem. 

Antal 
greenfeespillere 

I alt 
spillere 

Bestilte 
tider 
medl. 

Gnst. 
bestillinger 
pr. 
medlem 

2019 1360 2082 3442 16841 12,4 
2020 1394 1990 3384 20591 14,8 
2021 1369 1208 2577 19281 14,1 

 

Antallet af medlemmer, der har spillet 18 hulsbanen har været på nogenlunde samme niveau alle tre 

år. Der er til gengæld været en relativ stor stigning i det gennemsnitlige antal bestillinger, især i 2020.  

Antallet af greenfee spillere er faldet med knap en fjerdedel grundet de forhøjede greenfeepriser. 

  

9 hulsbanen 

År Antal 
spillende 
medlem. 

Antal 
greenfeespillere 

I alt 
spillere 

Bestilte 
tider 
medl. 

Gnst. 
bestillinger 
pr. 
medlem 

2019 1414 379 1793 18540 13,1 
2020 1518 637 2155 22430 14,8 
2021 1575 356 1931 23497 14,9 

 

På 9 hulsbanen er antallet af medlemmer der har spillet steget. Det skyldes formentlig især det 

forholdsvis store antal prøvemedlemmer fra 2020, der er forsat med et midlertidigt 9 hulsmedlemskab. 

Antallet af bestilte tider ligger fortsat ca. 27 % højere end i 2019. Antallet af greenfeespillere i 2021 

ligger kun en smule lavere end i 2019. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Udviklingen efter ophævelse af Corona-restriktioner 

I 2021 bar forårsmånederne fortsat præg af Corona-restriktioner, hvilket tydeligt aftegner sig i 

udviklingen af bestilte tider til, jf. følgende figurer for henholdsvis 18 hulsbanen og 9 hulsbanen. 

 

 Figur 1 

 

 
 Figur 2 
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Som det fremgår, lå antallet af bestilte tider i 2021 indtil maj måned - til trods for dårligt vejr - endnu højere 

end i 2020, mens det derefter er faldet, så det i juli og august for 18 hulsbanen endda har ligget under 

niveauet for 2019. Der er dog ikke her taget højde for lukningen af 18 hulsbanen under afholdelsen af EM, 

hvilket naturligvis har haft en betydning for antallet af tidsbestillinger for juli måned. Også antallet af 

bestillinger på 9 hulsbanen har været svagt faldende og ligger nu for august lidt under niveauet for 2019. 

 

Bekræftelse af tider 

Klubben har som bekendt kørt en kampagne for at få flere medlemmer til at bekræfte bestilte tider. Kun 

derved kan man konstatere, at en bestilt tid rent faktisk også bliver brugt. 

År Bekræftelsespct. 

18 huller 
Bekræftelsespct. 

9 huller 
2019 88% 84% 
2020 53% 55% 
2021 89% 77% 

 

Som det ses, ligger bekræftelsesprocenten for 18 hulsbanen i 2021 på højde med 2019, mens det for 9 

hulsbanen stadig er noget lavere. Ser man på august alene lå bekræftelsesprocenten for bestillinger på 18 

hulsbanen på 93, mens den på 9 hulsbanen var på 92%. Det var således især i vintermånederne (hvor 18 

hulsbanen var lukket), at bekræftelsesprocenten på 9 hulsbanen var lav. 

Det er især 1-bolde, der ikke bekræfter deres tid. I august var andelen af ubekræftede tider for 1-bolde for 

de to baner på henholdsvis 35% og 47%. Hvis det samtidig betyder, at de ikke er blevet benyttet, indebærer 

det et betydeligt antal tider, som står ubenyttet hen, og hvor andre medlemmer oplever dem som delvist 

blokeret. 

Så selvom kampagnen med at bekræfte tider har haft en effekt, er der stadig behov for en indsats over for 

ubekræftede 1-bolde. 


